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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 
Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 15 grudnia 2015r. o godz. 14.00 
w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 
 

  Posiedzenie komisji poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji 
Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu obrad 
stwierdził quorum. W posiedzeniu uczestniczyło dziewięciu członków Komisji zgodnie  
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz pani Grażyna Czepanko  
– Skarbnik Powiatu, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu i pan Zygmunt Michalak  
– Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego w 
Bydgoszczy. 
 
  Następnie Przewodniczący przedstawił Radnym planowany porządek posiedzenia 
Komisji (załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowaniu jednomyślnie.  
   
  W punkcie 3 porządku obrad Radni jednomyślnie przyjęli protokół z poprzedniego 
posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 17 listopada 2015r.  
 
  W punkcie 4 porządku obrad, Radni zapoznali się z pisemną informacją o pracy  
Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa w roku 2015, opracowaną przez Przewodniczą-
cego Komisji (załącznik nr 3 do protokołu), nie wnosząc uwag.  
 
  W punkcie 5 porządku obrad, Radni zapoznali się z przygotowanym przez Przewodni-
czącego Komisji projektem planu pracy Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa na 
2016r. W trakcie dyskusji do projektu wprowadzono kilka zmian: 
- w lutym  - wykreślono sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Wspierania 

Rozwoju Wsi, który zgodnie z uchwałą Rady Powiatu został w br. uchylony, 
- w marcu -  dopisano informację z rozliczenia dotacji przekazanych Gminnym Spółkom 

Wodnym w 2015r., 
- w maju  - uzgodniono, że członkowie Komisji udadzą się do Wtelna (Zakład Sadowniczy 

i Zakład Produkcji Rolnej Agro-Kłos), 
- we wrześniu - dopisano punkt dotyczący gospodarki leśnej w powiecie bydgoskim w kon-

tekście trasy S-10, 
- w listopadzie - dopisano punkt w sprawie prac nad projektem budżetu na 2017r. 
Następnie plan pracy Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa na 2016r., uwzględniający 
ww. poprawki, został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie i stanowi załącznik nr 4 do proto-
kołu. 
 
  W punkcie 6 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  
na XIV Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 22 grudnia 2015r.:  
 
1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa własności 2 nieruchomości 

położonych w Koronowie, po przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę 
Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie;  

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności części nieru-
chomości położonej w Gogolinie, po przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha  
– Starostę Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 
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3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środków 
finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2015r.,  
po przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę Bydgoskiego, został przez 
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

4) Projekt uchwały w sprawie zaliczkowego uruchomienia środków finansowych z Pań-
stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016r, po przedstawieniu 
przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę Bydgoskiego, został przez Komisję jednogło-
śnie zaopiniowany pozytywnie; 

5) Projekt uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2015 – 2025,  
po przedstawieniu przez panią Grażynę Czepanko – Skarbnika Powiatu, został przez  
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

6) Projekt uchwały zmieniającej budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2015 przedstawiła pani 
Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu; Radny Andrzej Szmytka zapytał się o środki  
w wysokości ok. 80 tys. zł od Ministra Finansów? Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że środki 
te wpłyną na zmniejszenie deficytu i tym samym na poprawę wyniku finansowego Powia-
tu; Projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków, które nie wy-
gasają z upływem roku budżetowego 2015 przedstawiła pani Grażyna Czepanko – Skarb-
nika Powiatu; Na chwilę obecną w wykazie wydatków niewygasających ujęte zostaną 
środki na remont instalacji odgromowej i zakup samochodu dla DPS  Bożenkowo oraz na 
rozbudowę drogi Włóki – Jarużyn Bydgoszcz i drogi Samsieczynek – Wojnowo w łącznej 
wysokości 306.952 zł; Projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 
pozytywnie; 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 
Bydgoskiego na lata 2016 – 2026 oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Byd-
goszczy o projekcie uchwały, przedstawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu;   
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; 

9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2016 oraz 
opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie uchwały i o planowa-
nym deficycie przedstawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu;  Radny Maciej 
Makowski zapytał się o koszty wynajmu sali w urzędzie wojewódzkim na sesje Rady  
Powiatu? Starosta wyjaśnił, że sala sesyjna jest użyczana nieodpłatnie; Powiat ponosi  
natomiast koszty eksploatacji pomieszczeń użytkowanych przez Starostwo Powiatowe  
w budynkach należących do urzędu wojewódzkiego; Radna Elżbieta Mojzesowicz nawią-
zała do ostatniej kontroli Komisji Rewizyjnej i zapytała się o planowane zwiększenie  
zatrudnienia w Wydziale Komunikacji? Starosta przedstawił nowe zadania Powiatu wyni-
kające z ustawy o publicznym transporcie drogowym i wyjaśnił, że na ich realizację pla-
nuje się zatrudnienie czterech osób; Radny Andrzeja Szmytka zapytał się, czy planuje się 
może zatrudnienie kolejnej osoby celem usprawnienia pracy Wydziału Komunikacji w 
zakresie realizacji zadań związanych z organizacją ruchu? Starosta wyjaśnił, że na ten cel 
nie zostały zaplanowane vacaty w Wydziale Komunikacji; Projekt uchwały został przez 
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 
 W dalszej części obrad, Radna Elżbieta Wysocka zapytała się o współpracę z Powia-
tem Dubieńskim? Starosta wyjaśnił, że od czasu ostatniego spotkania na którym podjęto m.in. 
temat wymiany młodzieży w 2016r. nikt nie kontaktował się ani ze Starostą ani z Dyrektorem 
Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. Następnie ustalono, że Radna nawiąże kontakt  
i zorientuje się, czy są już jakieś propozycje w te sprawie.  
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Radna Elżbieta Mojzesowicz zgłosiła wniosek w sprawie poprawy jakości prac związanych  
z oczyszczaniem rowów i wycinaniem krzewów przy drogach powiatowych. O ile przy dro-
gach od Wierzchucinka w kierunku Popielewa prace zostały wykonane prawidłowo, to przy 
drogach od skrzyżowania na Mochle w kierunku Witoldowo – Gogolin prace należałoby  
poprawić. W niektórych bowiem miejscach, po wycięciu krzewów pozostawiono kijki do 
wysokości ok. 1,5 m, które wysychają i stanowią zagrożenie.  
 
  Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie 
Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa o godz. 15.15.  

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 
- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 
- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 

6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


